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Hovedstyremøte  
Mandag 30.10.2023 kl. 2000 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

44 Godkjenning av protokoll og innkalling Henrik, Sverre 

45 Sluttoppgjør og sluttregnskap Hoslebanen Sverre 

46 Regnskap pr Q3 Berte, avdelingene, Sverre 

47 Budsjettprosessen Berte, Sverre 

48 Ungdomsmedvirkning Christiane, Kristoffer 

49 Paraidrett i ØHIL Kristoffer, Henrik 

50 BIRs høstseminar (og besøk) Kathrine, Kristoffer, Sverre 

51 Status fra anleggsutvalget (AU) Hilde, Sverre 

52 Oppstart islegging av Hoslebanen Sverre 

53 Lønnsjustering ansatte Sverre 

54 Justering av rutiner/instrukser Kristoffer, Hanne, Sverre 

55 Omorganisering fotball/toppfotball Sverre 

56 Salg av fyrverkeri Sverre 

57 Eventuelt 
-Valgkomitéen kommer innom 

Henrik, Sverre 

 
 

 
Innkalt: Henrik, Kathrine, Annette, Christiane, Berte, Hilde, Sverre 
Forfall: Christiane 
 
Invitert: Morten, Kristoffer, ØHILs idretter, valgkomitéen 
Tilstede: Morten, Glenn, Magnus (håndball), valgkomitéen (Torunn, Elin, Christian) 
 
Kalender: 
 
Mandag 4. desember kl. 1930 (budsjett 2024) 
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 44 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
Protokoll fra forrige styremøte (28.08.2023) er sendt på mail og publisert på www.ohil.no. 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet 30.10.2023 er sendt ut på mail.   
 

Vedtak: 
 
Protokollen fra møtet 28.08.2023 og innkallingen til møtet 30.10.2023 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

  

http://www.ohil.no/
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 45 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Sluttoppgjør og sluttregnskap Hoslebanen 

Orientering:  
 
Sluttoppgjøret med hovedentreprenør (Isbaneteknikk) har pågått helt siden den endelige overtakelsen av 
anlegget 02.01.2023.  
 
ØHIL holdt igjen 50% av sluttfakturaen (1,4 MNOK) i påvente av utbedringer.  
 
Uoverensstemmelser knyttet til dette medførte at ØHIL ble stevnet på forsommeren. Etter diverse dialog 
fram og tilbake, ble det fastsatt tid til rettsmekling (16. oktober) og berammet tid for rettsak (mai 2024).  
 
Budstikka har skrevet om saken.  
 
Rettsmeklingen førte fram, og partene inngikk et forlik med innrømmelser og enighet om erstatningssum. 
Dialogen har i ettertid vært konstruktiv og god, og alle parter er innstilt på et godt samarbeid i tiden som 
kommer.  
 
Vedlagt sakspapirene er et oppsett på sluttregnskapet til prosjektet, som i store trekk har gått helt etter 
planen økonomisk.  
 
 

Styrets bemerkninger: 
 
Etterord: Budstikka har også omtalt rettsmeklingen 
 

  

https://www.budstikka.no/rettsmekling-om-40-millionersanlegget-pa-hosle/s/5-55-1554301
https://www.budstikka.no/rettssak-om-banekrangel-er-avblast/s/5-55-1567750
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 46 

Saksbehandler Berte, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Regnskap pr Q3 

Orientering:  
 
Vedlagt sakspapirene er resultatregnskapet pr september.  
 
Hovedtrekk:  
 
Klubben styrer mot et positivt resultat i 2024. Pr september ligger det akkumulerte resultatet 1 MNOK over 
budsjett. 
 
ØHIL(HS): Stø kurs mot et positivt resultat 
Fotball: Går mot et godt overskudd 
Håndball: Tett på budsjettet 
Bandy: Tett på budsjettet 
Langrenn: Stø kurs mot et positivt resultat i tråd med budsjett 
Softball/baseball: Tett på budsjettet 
Alpin: Har med seg et positivt resultat fra forrige sesong og har ingen aktivitet den kommende 
Hopp: Tett på budsjett, men lite/ingen aktivitet 
Toppfotball: Ligger an til et underskudd, men resultatet vil bli forbedret 
 
Noen av avdelingene har sendt inn sine kommentarer, og det er i enkelte arkfaner lagt inn kommentarer.  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 47 

Saksbehandler Berte, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Budsjettprosessen 

Orientering:  
 
Mal for budsjettet for 2024 er tilsendt alle avdelinger, med resultatet pr Q3, budsjett pr Q4 og resultatet i 
2022 som gode referanser til arbeidet.  
 
Berte har innkalt alle idrettene til kick-off mandag 6. november.  
 
Fjorårets budsjettprosess ble oppfattet som mangelfull, noe som resulterte i at vi måtte ha to årsmøter for å 
få 2023-budsjettet godkjent. Det er ikke ønskelig at dette gjentar seg.  
 
Førstegangsbehandling av budsjettet gjøres i hovedstyret 4. desember. 
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 48 

Saksbehandler Christiane, Kristoffer 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Ungdomsmedvirkning 

Orientering:  
 
Ungdomsutvalget er etablert, og har gjennomført sitt første møte.  
 
Kristoffer redegjorde for etableringen av utvalget på BIRs høstkonferanse (vedlagt).  
 
Oppstarten virker veldig lovende! 
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 49 

Saksbehandler Kristoffer, Henrik 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Paraidrett i ØHIL 

Orientering:  
 
Oppfølging fra sak #37 i det forrige styremøtet. 
 
Det er gjort en utredning rundt omfanget av å ta inn paraidrett, og Kristoffer innstiller på at dette ikke er noe vi 
går videre med nå.  
 
NIF stiller krav til klubber om at det skal være et tilbud, men samtidig stilles det også krav fra det offentlig om 
tilpasninger og opplegg rundt disse gruppene som gjør dette veldig komplisert.  
 
Hvis vi skal velge ut en gruppe vi skal gi tilbud til, vil dette kunne oppfattes ekskluderende for andre grupper. 
Samtidig har ikke ØHIL kapasitet til å påta seg alle tilpassinger som må gjøres for å møte alle krav som stilles i 
forbindelse med paraidrett. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
Innstillingen støttes! 
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 50 

Saksbehandler Kathrine, Kristoffer, Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn BIRs høstseminar (og besøk) 

Orientering:  
 
Bærum idrettsråds høstseminar ble avhold på Sundvolden 20. og 21. oktober. Sverre deltok på daglig 
leder-samlingen fredag, Kathrine deltok på seminaret fredag ettermiddag/kveld og Kristoffer var med på alt.  
 
Det er svært viktig at vi er representert i denne typen samlinger, og ØHIL har et svært godt rykte og blir 
omtalt i de fleste sammenhenger.  
 
Det har ikke kommet noe referat fra samlingen ennå.  
 
Styret i BIR hadde et styremøte i forkant av høstseminaret som ble holdt på klubbhuset på Hosle. Sverre 
deltok i starten av møtet orienterte dem om en status og svarte på spørsmål.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Møte Hosletoppen skole (FAU).  
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 51 

Saksbehandler Hilde, Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Status fra anleggsutvalget (AU) 

Orientering:  
 
Anleggsutvalget hadde et fint møte 9. oktober. De 4 store idrettene våre deltok, i tillegg til leder av AU og 
daglig leder.  
 
Det er ingen store eller pågående anleggsprosjekter, men fokuset er mer rettet mot å ta vare på det vi har 
på en best mulig måte.  
 
-2 garderobebrakker kommer denne uken (bandy). 
 
-3 nye flomlys-anlegg gjennomføres etter planen i 2024 (fotball).  
 
-Anleggsprosjektet på Hosletoppen (kunstgress+beach-håndball) ligger foreløpig på is pga manglende støtte 
fra skolen. En prosess med FAU ved skolen er under vurdering. Vibeke (håndball) holder i dette.   
 
Det er utarbeidet et felles dokument over alle anleggende vi disponerer, der behov for både kortsiktige og 
langsiktige behov for vedlikehold kan listes opp.  
 
Protokoll fra møtet ligger her.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Vedrørende Hosletoppen går Sverre i dialog med BK idrett&bad for en avklaring på hva idretten (ØHIL) 
skal ha tilgang til. Dette inkluderer bruk av kjøkken, toaletter, klasserom og annet.  
 

 

  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/10/protokoll_au_091023-1.pdf
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 52 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Oppstart islegging av Hoslebanen 

Orientering:  
 
Årets siste fotballaktivitet på Hoslebanen ble gjennomført 25. oktober, og driftsmannskapet fra ØHIL bandy 
overtok banen sekunder etter sluttsignalet.  
 
ØHILs håndtering av sesongovergangen har skapt interesse hos Budstikka, som har omtalt saken.  
 
Vanning av banen har pågått kontinuerlig, med vakter tilstede hele døgnet. Dette vil vedvare i noen døgn, 
men slik det ser ut nå kan det ta kortere tid å få opp isen enn i fjor. Så langt har alt gått på skinner! 
 
I forkant av isleggingen utførte Isbaneteknikk en reparasjon av kjølerørene foran mediatårnet, slik at hele 
banerektangelet nå har kjøling.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 

  

https://www.budstikka.no/det-er-nadelost/s/5-55-1554245
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 53 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Lønnsjustering ansatte 

Bakgrunn:  
 
ØHIL har vokst, og har nå 6 ansatte i faste stillinger (2,5 årsverk i ØHIL (HS) og 3 årsverk i fotball).  
 
Det er ønskelig med en fast ordning knyttet til lønnsjustering for disse, som også kan være en fin mal ved 
videreføring av midlertidige kontrakter i større/fulle stillinger.  
 
Bakgrunn for forslaget, bruk av «frontfagsmodellen»: 
 
Opplegget for forhandlingene bygger på at lønnsveksten må tilpasses det konkurranseutsatt sektor over tid 
kan leve med. Dette ivaretas ved at avtaleområder med stort innslag av konkurranseutsatte virksomheter 
forhandler først, og dette kalles "frontfaget". Forhandlingen gjøres av YS, LO og NHO.  
 

Vedtak:  
 
ØHILs policy rundt lønnsjustering er at frontfags-oppgjøret setter rammen for lønnsjustering i klubben, med 
tilbakevirkende kraft til 1. januar.  
 

Styrets bemerkninger:  
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 54 

Saksbehandler Kristoffer, Hanne, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Justering av rutiner/instrukser 

Bakgrunn:  
 
Lagkonti (Kristoffer, Hanne) 
ØHIL innarbeidet i 2016 (sak #59 i hovedstyret) en instruks for lagkonti, etter at det til tider ble samlet opp 
vesentlige beløp på vegne av grupper på private bankkonti. Eksempelvis innsamling av egenandeler til 
reiser.  
 
I 2023 er det bedre rutiner for innsamling av penger, og det er behov for en justering av rutinene våre. Det er nå 
enkelt å samle inn penger til lagkonto (hos klubben) via Vipps og Spond. Da holder vi oss innenfor reglene til 
NIF og vi slipper alle utfordringer med blanding av klubb- og private konti. «Rutiner for lagkonti» er oppdatert på 
hjemmesiden. 
 

Vedtak:  
 
Endring av instruks for lagkonti godkjennes.  
 

Styrets bemerkninger:  
 
 

  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/10/Rutine-lagkonti_oktober.23.pdf
https://ohil.no/fotball/stottesider/strukturer/#13
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 55 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Omorganisering av fotball/toppfotball 

Orientering:  
 
Årsmøtet i mars 2022 vedtok å opprette ØHIL toppfotball som en egen avdeling.  
 

 
 
Det vil fortsatt være mange skjæringspunkter mellom ØHIL fotball og ØHIL toppfotball. Daglig leder har tatt 
initiativ, og gjennomført møter med styrene i begge avdelingene, med et forslag om å justere grensesnittet. 
Dette på bakgrunn av endringer i kvinnefotballen i Norge, og at det er flere områder, i begge avdelinger, som 
kan bli bedre med et tydeligere skille mellom «resultat» og «utvikling».  
 
Den strukturelle endringen i forslaget er at ØHIL toppfotball kun skal ha ansvaret for A-laget (KEA), som er 
definert som toppfotball, og at gruppen KEU flyttes tilbake til ØHIL fotball.  
 
De to styrene møtes mandag 30. oktober for noen siste avklaringer, men responsen fra begge grupper har vært 
positiv til endringen.  
 

Styrets bemerkninger:  
 
HS støtter samtalene mellom fotball og toppfotball ang omorganisering, men ønsker å forstå de praktiske 
og økonomiske konsekvensene av en evt. omorganisering. 
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 56 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Salg av fyrverkeri 

Orientering:  
 
Etter en pågående prosess over tid, har ØHIL fått tillatelse til å selge fyrverkeri i ØHIL idrettspark. Selv om 
det er delte meninger om fyrverkeri, vil det være positivt om de pengene som legges i dette kommer 
klubben til gode.  
 
Det stilles en del strenge krav til salget, som inkluderer kurs for de som skal være ansvarlige for salget, og 
opplæring av de som skal selge.  
 
Som et tiltak rundt å bygge klubb, og få på plass ansvarlige rundt prosjektet (over 18 år), har eliteserielaget 
i bandy og ØHIL toppfotball fått muligheten til å ta ansvaret, og dette er de positive til. I tillegg stiller ØHIL 
Ultras med en ansvarlig.  
 
Kursing og rekruttering av selgere er påbegynt og det er kontroll på det som foreligger av krav.  
 
Leverandøren (Svea) mener at det ikke pleier å være stor omsetning det første året, men vi har troa! 
 
Overskuddet deles på gruppene.  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 30.10.2023 

 

Saksnummer 57 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

 
Valgkomitéen 
Valgkomitéen var innom og fikk en oppdatering fra hovedstyret og status i øvrige avdelinger ble diskutert.  
 
Status bemanning 
Sverre orienterte om situasjonen, og tok med seg innspill og føringer fra hovedstyret til en videre prosess.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 


